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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OBOROVÉ RADY 
 

 

 

 

Název programu: FINANCE (v AJ) 

Fakulta: ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Typ: Doktorský  

Garant programu: doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D. 

 

Datum zasedání oborové rady: 22.1.2021 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

Eva Vávrová Garant studijního programu, předseda OR 

Petr Valouch Člen OR, proděkan pro kvalitu 

Jar. Sedláček Člen OR 

Jana Vodáková Člen OR 

Štefan Lyócsa Člen OR 

Martin Svoboda 

Danuše Nerudová 

Mária Režňáková 

Patrik Svoboda 

Eva Horvátová 

Člen OR 

Člen OR 

Člen OR 

Člen OR 

Člen OR 

Eduard Baumöhl 

Tomáš Výrost 

Svend Reuse 

 

Jana Hvozdenská 

 

Školitel 

Školitel 

Školitel 

 

Tajemnice OR 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní doktorské zkoušky, internacionalizaci 

 

 

4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

 

Komentář: 

Vedle sledování a hodnocení studia jednotlivých doktorandů získala OR nově také povinnost dbát na 

zajišťování a hodnocení kvality DSP. Od posledního projednaného záměru rozvoje při akreditaci DSP 

získané v 6/2019 nedošlo k podstatné ani nepodstatné změně v rámci hodnoceného studijního 

programu Finance (v AJ).  

 

Komentář: 

Po období s minimálním počtem zájemců o studium v DSP je prokazatelný nárůst zájmu ze strany 

uchazečů o studium. Součástí návrhu záměru rozvoje doktorského studijního programu bylo jeho další 

rozšiřování o nově habilitované interní i externí docenty a profesory působící jako školitelé, členové 

OR či vyučující v DSP – došlo k rekonstrukci členů OR a souboru školitelů.  

Komentář: 

Přijímací řízení do DSP proběhlo 22.1.2021 – školitelkou zahraniční adeptky studia v DSP FIN (v AJ) 

se v případě schválení nově ustavenou Vědeckou radou ESF MU stane dr. Vágnerová Linnertová (z 

KF ESF MU). První jednání VR ESF MU se bude konat 15.2.2021. 

Vůči internacionalizaci protipůsobil vznik globální pandemie a komplikovanost příjezdu do ČR v době 

3/2020-12/2020. 

 



 
 

3 z 3 
 

Cíl rozvoje studijního 

programu 
Opatření vedoucí k cíli 

Implementace opatření (rok nebo 

cyklus) 

Přijetí kvalitních studentů 

do studijního programu 

Naplnění nabídky témat 

dizertačních prací 

2021 

   

   

   

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

Komentář: 

Se zřetelem na zvyšující se počet zájemců o studium v DSP lze při přijímacích zkouškách vybírat 

pouze ty maximálně motivované a schopné, a tímto zamezit studijní neúspěšnosti. 

 

Komentář: 

V závěru zasedání OR dne 22.1.2021 doplnil proděkan Valouch komentáře k diskutovaným tématům 

o problémy DSP obecně na fakultě ESF MU řešené v rámci kolegia děkana ESF MU: 

• Do budoucna bude preferováno zpřísnění přijímacího řízení, aby nebylo přijímáno tolik 

studentů jako dnes, ale jen ti s nejvyššími předpoklady pro úspěšné ukončení studia v 

horizontu 4+1; 

• Zvažuje se i snížení maximálního počtu doktorandů na školitele, nyní 5, očekává se spíše 2-3. 

Bude projednáváno na fóru předsedů OR; 

• Fakultu trápí vysoká neúspěšnost doktorandů ve standardní době studia; 

• Navrhováno je také rušení poplatků v angl. formách DSP, bude diskutováno na KD ESF MU a 

na fóru předsedů OR. 

 


